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مهدی  علی محمدلو کارگردان جوان ایرانی در نخستین اثر کوتاه بین المللی خود با بیش از ۶00 هنرور 
و بازیگر، پربازیگرترین فیلم کوتاه تاریخ سینمای ایران، با نام »رفوزه« را مقابل دوربین می برد.

»رفوزه« نوشته مهدی  علی محمدلو هم اینک در مرحله پیش تولید قرار دارد. فیلمبرداری این پروژه 
به زودی آغاز می شود و تا پایان اسفند ماه به مرحله تدوین و ارسال به جشنواره های خارجی می رسد.

مهدی  علی محمدلو کارگردان »رفوزه« که معتقد اســت این فیلم کوتاه ســاختار شکنی در سبک 
فیلم های کوتاه گفت: »رفوزه« قرار است در مناطقی از تهران فیلمبرداری شود. نوشتن فیلمنامه »رفوزه« 

یک سال زمان برده و در این مدت چند بار بازنویسی شده است./ایرنا

برگزاری هفتاد و یکمین جشنواره منطقه ای سینمای جوان »سهند« که قرار بود ۷ تا 10 اسفند ماه 
جاری در تبریز برگزار شود، به زمانی دیگر موکول شد. زمان جدید برگزاری این رویداد که در سه بخش 
فیلم کوتاه، فیلمنامه و عکس، میزبان هنرمندانی از 11 استان کشــور )اردبیل، البرز، لرستان، قزوین، 
کرمانشاه، خراسان شمالی، خوزستان، چهارمحال و بختیاری، کردستان، سمنان و آذربایجان شرقی( 
خواهد بود، متعاقبا اطلاع رسانی خواهد شد. هفتاد و یکمین جشنواره منطقه ای سینمای جوان سهند با 
هدف شناسایی و معرفی استعدادهای سینمایی، تثبیت جایگاه فیلم  کوتاه به  عنوان یکی از عناصر مهم 

فرهنگی و ایجاد تنوع در تولیدات این حوزه برگزار خواهد شد./ایسنا

زمانبرگزاریجشنوارهمنطقهای»سهند«تغییرکردپرهنرورترینپروژهسینمایایرانساختهمیشود

هشتمین جلسه از سلسله نشست های »سینما رو به آینده« به بررسی 
جشنواره 43 فیلم فجر اختصاص داشت و میزبان محمود گبرلو، مهدی 
کرم پور و ســجاد نوروزی بود. بخش کوتاهی از این نشســت را در ادامه 

می خوانید.
محمود گبرلو در این نشست عنوان کرد: فکر می کنم امسال نسبت به 
سال های قبل، بهترین تیم هیات انتخاب را داشتیم چرا که اعضای آن از 
اهالی سینما بودند. در حالی که اعضای هیات انتخاب سال های گذشته 
از مجموعه مدیریتی انتخاب می شدند و نهایت یک یا دو فیلمساز در کنار 

آنها بودند که نسبتشان به جریان مدیریتی نزدیک بود. 
وی تصریح کرد: من به عنوان کسی که 92 فیلم دیدم، می خواهم این 
را بگویم که سال آینده سال خوبی برای سینمای ایران نیست. چرا که این 
فیلم ها به لحاظ ساختار و مضمون برای مخاطب امروز جذاب نیستند. 
یکی از دلایلی که منتقدان آنقدر از ســینما ناراضی هستند، بالا رفتن 
توقعشان از فیلمساز است. فیلمساز ما به لحاظ ساختاری، قدرت بالایی 
دارد اما کسانی که برای تولید سینمای ایران برنامه ریزی می کنند، عقب تر 

از تماشاگر و فیلمساز هستند.
مهدی کرم پور درباره این موضوع گفت: ابتدا باید بگویم که جشنواره 
فیلم فجر شبیه هیچ جشنواره ای در دنیا نیســت. در جشنواره کن هم 
وقتی 20 فیلم از سراســر دنیا انتخاب می شود که برترین ها هستند، باز 
هم عده ای هستند که با تماشــای فیلم هو می کشند. پس باید اینگونه 
فکر کرد که در هیچ  جای جهان امکان ندارد در یک سال، 33 فیلم خوب 
ساخته شود و امکان رسیدن به این فرمول محال است. ما در یک تسلسل 
اشتباه هستیم و مهم نیست در اینجا چه کسی رئیس شود چون بعد از 
گذشت چند وقت مدیران ما به یک ماشین امضا تبدیل می شوند که در 
سیستم غلطی کار می کنند و اینگونه امکان ندارد به رستگاری برسیم. 
هیچ جشنواره ای در دنیا هیات انتخاب ندارد و بر اساس سیاستگذاری، 

فیلم های هر سال را انتخاب می کنند. 
در ادامه نشست، سجاد نوروزی بیان کرد: بین ظرف و مظروف باید 
تفاوت باشد. شما نمی توانید در ظرف شاهنشاهی، مظروف جمهوری 

اسلامی را قرار دهید.
 ساختارهای حاکمیتی ما و مدیریت برنامه مان همانی است که در 

دهه چهل بود. اگر بخواهیم از منظر جامعه شناسانه به قضیه نگاه کنیم، 
ایران بعد از آبان 98 یک ایران است و ایران قبل از آبان 98 یک ایران دیگر 

و این اصلًا به دولت ربطی ندارد. شما می خواهید با سازوکار 
دهه ۷0 سینما را مدیریت کنید و توقع دارید که 

جواب هم بگیرید و حتی نسبت به اعتراضات هم 
ناراحت می شوید. از نظر من از سال 98 که در 
سینما آزادی مشغول به کار هستم، فجر 43 

بهترین جشنواره به لحاظ مخاطب بود.
محمود گبرلو با اشاره به فیلم »قاتل و 

وحشــی« گفت: من این فیلم را تماشا 
کردم. این فیلم مشــکل شــرعی 

دارد اما من این را متوجه نشــدم 
که در جامعه ما مشــکلات شرعی 

باید توســط چه کســی حل شود. 
من شــخصاً معتقدم که مشابه این 

فیلم ها در جمهوری اسلامی ساخته 
و پخش شده است مانند فیلم »صبح« یا 

»بازمانده«. باید مشخص کنیم که در جمهوری اسلامی 
ما تابع نظر کدام یک از مراجع باشــیم. در فیلم »قاتل و 
وحشی« آنقدر قصه جذاب و گیرا و درام قوی است که 

شما اصلًا متوجه بی حجابی نمی شوید. /مهر

محمود گبرلو در نشست  »سینما رو به آینده« :

مشکلشرعی»قاتلووحشی«بایدتوسطچهکسیحلشود؟!


